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Fråga till Anita Mattsson (M) om ”Tillsammans för 
Tyresös” inbjudan till dialogmöten om Amaryllisparken 

Jag fick ett e-post från en kommunmedborgare och boende i Lindalen i 
helgen. Hon hade fått en inbjudan till ett dialogmöte om Amaryllis den 1 
februari från Tyresö kommun. 

I inbjudan så går att läsa: ”Just nu pågår arbetet med en ny detaljplan för 
området Amaryllis. Här planeras för flerbostadshus, boulepark, förskola, 
grönområde och dagvattenhantering. Innan detaljplanen ställs ut på formellt 
samråd vill vi i det politiska styret – Tillsammans för Tyresö – ta del av era 
tankar om den”. 

Det är nog första gången jag har sett en inbjudan från Tyresö kommun 
tillsammans med politiska logotyper, i samma dokument. För att delta på 
mötet ska man anmäla sig till Tyresö kommun planavdelningen e-
postadress för att få länk och instruktioner inför mötet.  

Det är absolut inget konstigt med politiska möten och dialoger med 
kommuninnevånarna. Det problematiska här är att man använder 
kommunens resurser för att genomföra partimöten. Alla partier i kommunen 
får partistöd för att kunna ha politiska aktiviteter. Här har man blandat rejält 
eller är det så att de politiska partierna i ”Tillsammans för Tyresö” ser det 
som helt naturligt att använda kommunens resurser för sina egna politiska 
syften. 

Min fråga till dig Anita Mattsson är: 

- Tycker du att det är okey att nyttja kommunens resurser för att 
genomföra partipolitiska möten med medborgare? 
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